
Akademisk bridgeklubb 
Protokoll A fra styremøte 
Mandag 23. Mars 2020 

 
15. Klubbens aktiviteter fremover. 

- All aktivitet på Blindern er innstilt inntil videre, i 
henhold til anbefalinger fra myndighetene og 
Universitetet i Oslo. 

- Vi har flyttet over på discord og BBO. Vi satser på å 
ha organisert spilling hver tirsdag som før, og ellers 
kan klubbens medlemmer spille når de vil. 

- Det koster til en viss grad penger å benytte 
datastyrete spiller (boter) på BBO. Daniel har tilgang 
på boter privat, slik at vi kan bruke de inntil videre. 
Dersom vi finner det hensiktsmessig i fremtiden kan 
klubben betale for slike boter. 

- Dersom vi blir to bord en kveld kan vi undersøke 
muligheten for å få registrert klubbpoeng etterpå. 

 
16. Møte med generalsekretæren i NBF - oppfølging i 
styret. 

- Vi fikk bekreftet noe vi egentlig allerede visste, at når 
vi står som klubb under NBF må vi kreve medlemskap 
av spillere som deltar på minst tre klubbkvelder. Se 
sak 17. 



- Vi kan få registrert klubbpoeng til de som mer 
medlemmer når vi spiller en enkelt lagkamp, så lenge 
vi spiller et minimum antall spill (som er ganske få). 

- Ha en liten premie å dele ut en gang i blant. En gang 
hvert semester? 

- Vi fikk lisens til programmet ruter, som brukes til å 
registrere turneringsresultater. 

- Vi fikk orientering om kurset minibridge, og et kurs om 
meldinger. Se sak 18. 

- Vi bør søke om midler til konkrete prosjekter fra NBF. 
Vi kan stå registrert som en 
juniorklubb/rekrutteringsklubb, og dermed kan vi få 
midler til rekruttering. 
 

17. Krav om medlemskap, og endring i vår markedsføring. 
- Spillere som spiller minst tre klubbkvelder skal betale 

medlemskap i en bridgeklubb. Denne regelen er 
absolutt. Spillere som spiller hos oss, som er medlem 
av andre klubber, skal betale et kveldskontingent på 
20 kroner for hver spillkveld. Spillere kan vippse til 
Henrik, som så overfører til kontoen, inntil videre. 

- Det er gratis for kursdeltagere. Se sak 18. 
- Henrik oppdaterer plakater, facebook sidene og 

hjemmesidene i henhold til dette. 
 
18. Kursopplegg i fremtiden. 



- Vi fikk tips fra generalsekretæren i NBF angående 
kurs, se sak 15. 

- Selve kursopplegget: vi setter opp et arrangement på 
facebook sidene våre, og registrerer deltakere med litt 
kontaktinformasjon. Kurset vil følge en gitt plan. 

- Plan: to kvelder med minibridge, deretter tre eller fire 
kvelder med meldinger: 

- Fargeåpninger på en-trinnet. 
- Åpning 1NT 
- Innmeldinger og opplysende doblinger. 
- Sterke hender og slemmer. 

- Det er mulig å kjøre dette planen to ganger på et 
semester. 

- Vi ønsker også å ha litt kursing og oppgaver til mer 
etablerte spillere av og til. 

- Vi bør ta sikte på å ha en sosial spillkveld med pizza 
en uke før kurset starter. 

 
19. (B-sak) Sponsormidler fra en privatperson til å 
arrangere pizzakvelder flere ganger i semesteret. 

- Vedtak ført i B-protokoll. 
 
Ingen innkomne saker. 
Andre ting: et medlem ønsker å bli med i styret. Vedtak 
ført i B-protokoll. 


